
Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Svit na  
37. zasadnutí zo dňa 26.04.2018 - písomné odpovede 

__________________________________________________________________________ 

Ing. Ján Drobný (písomná interpelácia z 26.04.2018) 

Otázka č. 1: 

V akom štádiu je výzva na nákup elektromobilu pre Mestskú políciu? Vzhľadom na to, že 
2.5.2018 je uzávierka podania žiadostí na dotáciu? Ako všetci vieme, tak prevádzka 
elektromobilu je výhodná z ekonomického hľadiska a aj z hľadiska ochrany životného 
prostredia! 

Odpoveď: 

Mgr. Juraj Peťko - prednosta Mestského úradu Svit 

Nakoľko si vedenie mesta Svit uvedomuje, že znečisťovanie životného prostredia je 
v súčasnosti viac ako len aktuálna otázka a princípy zodpovednosti k životnému prostrediu 
sú nám veľmi blízke, rozhodli sme sa zapojiť do podpory o dotáciu z Environmentálneho 
fondu pre rok 2018, ktorá je zameraná na dosiahnutie zníženia množstva vypustených 
znečisťujúcich látok do ovzdušia prostredníctvom využívania elektromobilu. Lehota na 
predloženie žiadostí bola stanovaná do 02.05.2018 a maximálna výška podpory je 30 000,- 
EUR, čo je 95% z oprávnených nákladov. Pri miere spoluúčasti vo výške 5%, čo je 1 579,- 
EUR, považujeme za správny krok zapojiť sa do tejto výzvy. Predmetný elektromobil by mal 
byť využívaný vo verejnom záujme a slúžiť pre účely Mestskej polície. Mesto Svit podalo 
žiadosť o dotáciu v stanovenom termíne a v súčasnosti čakáme na jej vyhodnotenie. 

Vo Svite 21.05.2018 
Spracoval: Mgr. Juraj Peťko - prednosta Mestského úradu Svit 

 

 

         v. r. 
       ..................................................... 
            Ing. Miroslav Škvarek, MPH 
                  primátor Mesta Svit 
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